
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Brno, Kraví hora 2 

Zápis 

ze schůze výboru konané dne 15.prosince 2018 v 10:00 hodin 

 

Přítomni : př. Buďa, Činková, Chovancová, Kalina, Malániková, Svítil,  Zobačová.  

Omluveni: Svobodová, Svoboda 

Program schůze : - úvod 

- organizační záležitosti 

- závěr  

V úvodu schůze předseda všechny přítomné přivítal, a omluvil nepřítomné.  

 

Organizační záležitosti : 

1.) Předseda př. Kalina hned v úvodu sdělil všem přítomným, že s ohledem na změny 

v osobním životě, nebude moci nadále vykonávat funkci předsedy ZO Kraví Hora II. 

Prosí o spolupráci a součinnost při výběru kandidáta na nového předsedu. 

 

2.) Z této nové situace také vyplývá, že již příští rok, tedy rok 2019, nebude moci rozesílat 

pozvánky na „Výroční členskou schůzi“ s uvedením příslušné částky členského 

příspěvku pro každého zahrádkáře. Po krátké diskuzi se této činnosti ujímá př. 

Malaníková. 

 

 

3.) Dále je třeba, aby se uvolil někdo z výboru, kdo bude chodit na měsíční schůze 

Územního sdružení Českého zahrádkářského svazu Brno-město. Tuto činnost bude 

nadále za ZO Kraví Hora II, zastávat př. Činková. 

 

4.) Př. Kalina dále upozorňuje, že byla poškozena nová přípojka vody z hlavního řadu a to  

v blízkosti plotu v úseku 4. – spodní část. Nezapomenout při spouštění vody v roce 

2019 nejdříve tuto poškozenou část opravit. 

 

 

5.) S ohledem na avizované zvýšení ceny vodného je třeba zvýšit cenu za 1m2 na 

13,80Kč, cena 1hodiny brigády zůstává na 150,-Kč/hod. 

 

Závěr: 

Termín další schůze výboru bude dle rozpisu na rok 2019.  

Předseda př. Kalina, poděkoval za účast, popřál všem krásné vánoce a úspěšný nový rok a 

schůzi ukončil v 11:00h 

Zapsala Libuše Činková 


